
Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre školstvo a šport zo dňa 11. 10. 2007 

 

 
Prítomní :  
Mgr. Imrichová,  Mgr. Janyšková,  Mgr. Petáková, Ing. Klementisová, M. Orth, L. 
Algayerová, J. Poláková, Ing. Mrva, Mgr. Ocilková, Mgr.  Canková, B. Veselá  
 
Ospravedlnení: M. Pikulíková, Mgr. Bugáňová 
 
Neospravedlnený: R. Krška 
 
Hostia: Mgr. Keltošová – starostka, M. Mrázová – ved. OŠKAS 
 
 
Návrh programu: 
 

1. Otvorenie 
2. Akčný plán – informácia o plnení úloh 
3. Žiadosť o poskytnutie dotácie v II. polroku 2007 
4. 30. výročie ZŠ Lamač 
5. Vianočný šachový turnaj o pohár starostky – informácia o príprave 
6. Akcie v rámci 10. mesiaca 2007  
7. Žime zdravo – informácia o akcii 
8. TESCO 
9. Harmonogram činnosti telocviční pri ZŠ Lamač a SOA Liberta 
10. Informácia o štatistických výkazoch zaslaných na KŠU 
11. Na kolesách proti rakovine – informácia 
12. Rôzne 

a) Správa o činnosti ZŠ a MŠ za rok 2006/2007  
b) Výberové konanie na miesto riaditeľky ZŠ s MŠ Lamač 
c) Informácia z MZ dňa 4. 10. 2007  

 
Prítomní členovia KŠŠ odsúhlasili navrhovaný program.  

 
K bodu 1 
 
Predsedníčka komisie pre školstvo a šport Mgr. Mária Imrichová privítala prítomných 
členov komisie a a predstavila novú tajomníčku komisie p. Blanku Veselú.    
 
 
K bodu 2  
 
Komisia vzala na vedomie podrobnú informáciu o plnení úloh Akčného plánu. 
 
K bodu 3  
 
Po prerokovaní žiadosti o poskytnutie dotácie pre zakladajúcu sa brankársku futbalovú 
školu pána Kovalčíka, komisia jednohlasne doporučuje neposkytnúť financie na tento účel.  



K bodu 4 
 
Mgr. Mária Imrichová informovala o priebehu slávnosti k 30. výročiu založenia ZŠ na 
Malokarpatskom námestí v Lamači. Poďakovala pracovníkom MÚ za pomoc pri jej 
organizovaní. Oboznámila prítomných o ďakovnom liste pani riaditeľke za výbornú akciu 
od bývalých učiteľov ZŠ. 
 
Mgr. Petáková  informovala, že sú veľmi dobré ohlasy na uvedenú akciu. Žiaľ zlyhala 
fotodokumentácia. O tejto akcii bude  článok v odbornej publikácii RAABE. 
 
 
K bodu 5 
 
Komisia jednohlasne odsúhlasila návrh akcie  „Vianočný šachový turnaj o pohár starostky“ 
a to v termíne 8. 12. 2007. 
 
Mgr. Petáková, vzhľadom k tomu, že akcia je naplánovaná v budove ZŠ, požiadala  
o informáciu  úhrady prevádzkových nákladov. 
 
Podrobný rozpis nákladov bude predložený na nasledujúcom zasadnutí KŠS. 
 
 
K bodu 6 
 
Členovia komisie zobrali na vedomie informáciu o akciách v rámci 10. mesiaca 2007. 
 
K bodu  7 
 
O pripravovanej akcii „Žime zdravo“  dňa 24. 10. 2007,  podala podrobnú informáciu 
vedúca OŠKAS MÚ Lamač M. Mrázová. Členovia KŠŠ zobrali uvedenú informáciu na 
vedomie bez pripomienok. 
 
K bodu 8 
 
K materiálu: Nadačný fond Tesco Stores, a.s. Nadácie Pontis podrobne informovala ved. 
OŠKAS M. Mrázová. 
M. Orth navrhol osloviť priamo vedenie OD TESCO o spoluprácu, vzhľadom k tomu, že 
OD nesie meno Lamač.  
Ostatní členovia budú hľadať možnosti spolupráce na tomto projekte. Svoje návrhy 
predložia do  19. 10. 2007 na MÚ Lamač. Samotný projekt vypracuje MÚ Lamač. 
 
K bodu 9 
 
Komisia zobrala na vedomie harmonogram činnosti telocvične SO Liberta. Harmonogram 
činnosti telocvične ZŠ Lamač Malokarpatské námestie doplní vedenie ZŠ do budúceho 
zasadnutia komisie. 
 
 
 
 



K bodu 10 
 
Komisia zobrala na vedomie informáciu o štatistických výkazoch zaslaných na KŠÚ 
Bratislava. Tieto výkazy boli vypracované v spolupráci MÚ so ZŠ Lamač. 
Ing. Mrva – dotaz na súčasnú situáciu so žiakmi -  informáciu podala  Mgr. Petáková. 
 
K bodu 11 
 
Na kolesách proti rakovine –  vzhľadom na nepriazeň počasia akcia bola urobená 
zjednodušene, vykonával sa predaj JOJO hračky.. Výťažok z predaja bude poukázaný 
z MÚ Lamač. Okresné kolo sa taktiež kvôli zlému počasiu neuskutočnilo. Spolupráca so 
Slovenským paralympijským výborom bola výborná, o čom svedčí i ďakovný list pani 
starostke. 
 
 
K bodu 12 
 

a) komisia berie správu o činnosti ZŠ s MŠ za šk. rok 2006/2007  
 

b) komisia informáciu o výberovom konaní na miesto riaditeľa ZŠ s MŠ Lamač berie 
na vedomie. Mgr. Imrichová podala podrobnú informáciu. Mgr.  Ocilková mala 
dotaz na p. starostku o množstve a menách záujemcov o miesto riaditeľa. Mgr. 
Keltošová – starostka podala informáciu, že do tohto dňa neeviduje MÚ Lamač 
žiadnu prihlášku do výberového konania. 

 
c) Informácie z MZ dňa 4. 10. 2007: 

 
- MZ bolo prerušené – poslanci žiadali doplnenie určitých bodov. Termín 

pokračovania bol určený na 18. 10. 2007 o 11.00 hod. V tomto čase bude 
prerokovaný návrh na úpravu rozpočtu. 

- Dňa 18.10. o 9.00 hod. bude rokovanie so ZŠ s MŠ na MÚ Lamač. 
- V súvislosti s prerokovávaním rozpočtu, požiadala Mgr. Petáková 

prítomných poslancov, aby podporili jeho zvýšenie. Rozpočet bol krátený 
o 900 tis. Sk. Je potrebné aby bol upravený, nakoľko v mesiaci december 
2007 nebudú finančné prostriedky na mzdy pre pracovníkov ZŠ a MŠ.  
Nemajú prostriedky na základný chod školy, pomôcky sa nakupujú 
z financií občianskeho združenia 

- M. Mrázová informovala, že požiadavky sú zahrnuté v návrhu. 
- Mgr. Ocilková – v médiách zachytila informáciu, o poukazovaní finančných 

prostriedkov  Mestským častiam Magistrátom – daní z nadvýberu. 
- Mgr. Keltošová – zatiaľ MÚ nemá od Magistrátu žiadnu písomnú 

informáciu. 
- Ing. Mrva – vyslovil názor, že MZ podhodnotilo rozpočet pre ZŠ. Magistrát 

zobral MČ peniaze, nakoľko musia financovať neštátne školy. Myslí si, že 
MZ má z čoho zobrať prostriedky, ktoré skrátilo ZŠ. 

 
    
 
 
 



 
Požiadavka KŠŠ na MÚ Lamač: 
 
- poskytnutie finančných prostriedkov na pripravované akcie, 
 
- tajomníčka pripraví návrh organizačno-technického zabezpečenia vianočných      

športových dní v termíne 14. – 15. 12. 2007. 
 
 
 
Po prerokovaní všetkých bodov programu bolo rokovanie komisie  ukončené. 
 
Nasledujúce rokovanie KŠŠ je dňa 15. 11. 2007 o 16.30 hod. 
 

   
 

Overila  : Mgr. Mária Imrichová – predsedníčka KŠŠ  
 
     
Zapísala : Blanka Veselá – tajomníčka komisie 
 
 


